



مؤسسة السرعة المحددة
لتأجير السيارات

Speed limit car rental

2024



من نحن :

تقدم مؤسسة السرعة المحددة خدمات تأجير السيارات في مدينة جدة مخصصة للأفراد والشركات والجهات الحكومية خلال التأجير طويل وقصير الأجل، وأسطول سيارات متنوع.

who we are :

Speed limit Corporation provides car rental services in the city of Jeddah for individuals, companies and government agencies through long and short-term leasing, and a diversified fleet of cars.



Speed Limit in numbers

السرعة المحددة في ارقام

900 +



عميل مستأجر
من أسطولنا

clients charter
from our fleet

20 +



نوع سيارات متوفرة
types of cars are
available

5 +



قطاعات من عملائنا
من الأعمال

Segments of our
business clients

15 +



سنة من الخبرة
years of experience

Why the speed limit?

Roadside Assistance: Maintenance and assistance services wherever and whenever our team arrives to serve the customer in his place.



Insurance: We provide the appropriate type of insurance to customers without incurring an additional cost.



Insurance: Distinguished customer service: We always strive to provide the best experience for our customers starting from the booking experience to post-vehicle support.



A diversified fleet: Our fleet consists of the latest models of vehicles that meet the needs of all groups of individuals and businesses.



لماذا السرعة المحددة؟

المساعدة على الطريق: خدمات الصيانة والمساعدة في أي وقت وأي مكان يصل فريقنا لخدمة العميل في مكانه.

التأمين: نوفر النوع المناسب من التأمين للعملاء دون تحمل تكلفة إضافية.

خدمة عملاء مميّزة: نسعى دوماً لتقديم أفضل تجربة لعملائنا ابتداءً من تجربة الحجز ووصولاً للدعم ما بعد استلام المركبة.

اسطول متنوع: يتكون أسطولنا من أحدث وآخر موديلات المركبات التي تلبي احتياجات جميع الفئات من الافراد والأعمال.

Why speed limit for business?

Delivery and receipt of vehicles within the city of Jeddah

We provide the service of delivering and receiving new vehicles in the city of Jeddah for companies and events without any additional costs or fees.



Providing drivers for vehicles

We provide trained chauffeurs to serve VIP clients for events.



Immediate replacement of the vehicle

Immediate replacement of the car in the event of an accident, God forbid, breakdown or otherwise.



Placing the customer's brand on the car

We provide the service of branding the customer on the cars

rented to them for an agreed cost.



لماذا السرعة المحددة للأعمال؟

تسليم واستلام المركبات في داخل مدينة جدة.

نقدم خدمة تسليم واستلام المركبات الجديدة في مدينة جدة للشركات والفعاليات دون أية تكاليف أو رسوم إضافية.

توفير سائقين للمركبات.

نوفر سائقين للسيارات مدربين لخدمة عملاء ال VIP.

الاستبدال الفوري للسيارة.

استبدال فوري للسيارة في حالة وقوع حادث، لا قدر الله، أو عطل أو غير ذلك.

وضع العلامة التجارية للعميل على السيارة

نوفر خدمة وضع العلامة التجارية للعميل على السيارات المؤجرة لهم مقابل تكلفة يتم الاتفاق عليها.

Our clients

عملاؤنا



شركة يوسف محمد ناغي المتحدة د.م
UNITED YOUSEF M. NAGHI CO. LTD.



شركة رياضة المحركات السعودية



يوسف الشاعر فارما
للتجارة وإستيراد الأدوية و المستلزمات الطبية
Yusuf Pharma
For trade & import of medicines & medical supplies



شركة اخوان
شركة اخوان السعودية التجارية
SAUDI BROTHERS COMMERCIAL COMPANY



سالكو
SALCO



وزارة الإعلام
Ministry of Media



مجموعة شركات
مجدد بن عبد العزيز العويدي



KAKI GROUP



داركو
DARCO



QAID
القائد السعودية للنقل
SAUDI ALQAID TRANSPORTATION CO.



شركة توافق الإبداع
TAWAFUQ AL-EBDAA COMPANY



Contact us

☎ 0504330996

🌐 Speed-limit.co

✉ INFO@Speed-limit.co

📍 Saqr Quraish, Al Salamah, Jeddah, Saudi Arabia

